
Protokół 

z obrad XLI Sesji Rady Gminy Świerzno 

w dniu 12 października 2018 roku 

 

  Posiedzenie XLI Sesji Rady Gminy Świerzno rozpoczęło się o godzinie 14.00.  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Mądrecki. Przywitał przybyłych  

na posiedzenie Radnych, Wójta Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy, Dyrektorów szkół, 

Kierownik OPS w Świerznie, Prezesa Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, Starostę 

Powiatu Kamieńskiego oraz Panie Sołtys sołectwa Ciesław i Gostyniec. Nastąpiło stwierdzenie 

quorum. Na 15 osobowy skład Rady Gminy w posiedzeniu uczestniczy 14 członków. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 1.c zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy- na wniosek Wójta, wnioskuję o wprowadzenie następujących 

zmian do porządku dzisiejszego posiedzenia Rady Gminy: w punkcie 4. Podjęcie uchwał 

w sprawie:  

c) zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne. 

Innych uwag i poprawek nie wniesiono. 

W wyniku głosowania wniosek wyżej przedstawiony został przyjęty 14 głosami za, na 14 

Radnych obecnych na Sali. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy 

wraz z wprowadzonymi zmianami (zał. nr 2): 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad po zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) zgłoszenie uwag i poprawek do przedstawionego porządku posiedzenia, 

d) przyjęcie protokołu z posiedzenia XL Sesji Rady Gminy Świerzno. 

2. Informacja z działalności szkół w roku szkolnym 2017/2018: 

a) przyjęcie informacji z działalności szkół w roku szkolnym 2017/2018. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami: 

a) przyjęcie informacji Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu Świerzno, gmina Świerzno 



b) zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2018, 

c) zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne. 

5.Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Świerzno. 

Ad. 1 d przyjęcie protokołu z XL posiedzenia Rady Gminy Świerzno. 

Przewodniczący Rady Gminy- protokół z XL posiedzenia Rady Gminy był do wglądu  

w biurze Rady Gminy. Czy są jakieś uwagi? Nie widzę. 

W wyniku głosowania protokół z XL posiedzenia Rady Gminy został przyjęty bez uwag  

i odczytania 14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali.  

Ad. 2 Informacja z działalności szkół w roku szkolnym 2017/2018. 

Przewodniczący Rady Gminy- informacja z działalności  szkół w roku szkolnym 2017/2018 

została dostarczona wraz z materiałami na sesję. Informację z działalności szkół były omawiane  

na komisjach stałych.  

Czy są jakieś  uwagi, zapytania co do złożonych informacji z działalności szkół w roku szkolnym 

2017/2018? 

Radny R. Kaproń- pytanie do Dyrektor SP w Gostyniu- już po raz kolejny widzę, że wymienia 

Pani te same problemy szkoły. 

Dyrektor SP w Gostyniu- tak, co roku wymieniam te same problemy szkoły, gdyż nie zostały one 

zlikwidowane. Na zebraniu sołeckim dowiedziałam się, że został uchwalony Lokalny Program 

Rewitalizacji dla Gminy Świerzno do 2023 roku, który między innymi ma za zadanie rewitalizację 

budynku szkoły podstawowej w Gostyniu oraz otaczającego ją założenia parkowego. W ramach 

tych prac mam nadzieję, że problemy, które wymieniłam zostaną zlikwidowane.  

Radna H. Wojciechowska- Chciałabym wszystkim Dyrektorom szkół podziękować  

za sprawozdania, które składaliście i życzę dalszych sukcesów. 

Więcej zapytań i uwag nie przedstawiono.  

W wyniku głosowania informacja z działalności szkół w roku szkolnym 2017/2018 została 

przyjęta jednogłośnie 14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali ( zał. nr 3, 4, 5, 6 ). 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy z działalności  między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy- informacja Wójta Gminy została dostarczona wraz z materiałami  

na sesję, w posiedzeniach komisji stałych uczestniczył Wójt Gminy omówił działalność między 

sesjami. Wszelkie zapytania do przedstawionej informacji proszę we wolnych wnioskach. 

Jako uzupełnienie Wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym uczestniczył w uroczystości 

związanej z rocznicą nadania imienia Szkole Podstawowej w Świerznie. By upamiętnić powstała 

inicjatywa ze Stowarzyszenia Katyń, by posadzić dąb katyński (dąb bliźniak, jeden rośnie w Brnie 

w Szwajcarii). W Brnie też tym dębem opiekuje się szkoła, tak jak będzie to czyniła teraz Szkoła 



Podstawowa w Świerznie. Może Dyrektor wystąpi o współpracę z ta szkołą, może jakaś wymiana 

uczniowska. Podczas tej uroczystości obecna była grupa przedstawicieli ze Stowarzyszenia Katyń. 

Piękne występy artystyczne uczniów, super impreza, za co Pani Dyrektor serdecznie dziękuje.   

a) przyjęcie informacji Wójta Gminy z działalności między sesjami 

W wyniku głosowania informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami została 

jednogłośnie przyjęta 14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. nr 7). 

Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2018 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Brak zapytań i uwag dotyczących projektu uchwały. 

W wyniku głosowania Uchwała nr XLI/260/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Świerzno na rok 2018 została przyjęta przez Radnych 14 głosami za, na 14 

Radnych obecnych na sali (zał. nr 8). 

b) zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Brak zapytań i uwag dotyczących uchwały. 

W wyniku głosowania Uchwała nr XLI/261/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie 

zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne została przyjęta przez Radnych 14 głosami 

za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. nr 9). 

Na posiedzenie Rady przybył Wicemarszałek Jarosław Rzepa. 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu Świerzno, gmina Świerzno 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy. 

Brak zapytań i uwag dotyczących uchwały. 

W wyniku głosowania Uchwała nr XLI/262/2018 Rady Gminy Świerzno w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu 

Świerzno, gmina Świerzno została przyjęta przez Radnych 14 głosami za, na 14 Radnych 

obecnych na sali (zał. nr 10). 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutową przerwę. Wznowienie obrad po przerwie. 

Ad. 4 Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy- poproszę Wicemarszałka o zabranie głosu.  

Wicemarszałek J. Rzepa- serdecznie dziękuje za zaproszenie. Chciałbym pokrótce podsumować 

naszą współpracę. Najlepszym podsumowaniem tej współpracy mogłyby być słowa jednej  

z mieszkanek sąsiedniej Gminy, która na jednym ze spotkań zwróciła uwagę na Gminę Świerzno, 

Gminę mniejszą od tej, w której zamieszkuje , że to Gmina, która potrafi pozyskać środki  



z zewnątrz. To, co robi się w Gminie Świerzno podoba się innym Gminom, które są o wiele 

większe. Są inwestycje, którymi warto się pochwalić. Potraficie pozyskać środki i to jest bardzo 

istotne. Podziękowania należą się również pracownikom, którzy przygotowują te wnioski. Jest 

dużo tematów rozpoczętych i mam nadzieję, że te tematy będą kontynuowane. Dziękuje jeszcze 

raz zaproszenie.  

Wójt Gminy- Jest jeszcze wiele mniejszych inwestycji, o których Wicemarszałek nie wspomniał, 

które też są powodem do radości.  

Przewodniczący Rady Gminy- udzielam głosu Staroście Powiatu Kamieńskiego. 

Starosta Powiatu Kamieńskiego- Współpraca z Gminą Świerzno to była przyjemność.  

Już w połowie 2017 roku powiedziałem, że gdyby ustalić ranking Gmin, które pozyskują środki to 

Gmina Świerzno przodowałaby. U was każdy projekt realizowany był praktycznie przy 

dofinansowaniu. Wykorzystywaliście to znakomicie. A to, że Wójt Gminy Świerzno jako jedyny 

Wójt w Powiecie był szefem Konwentu Burmistrzów już o czymś świadczy, już na początku 

kadencji doceniliśmy Świerzno. O klasie gospodarza świadczy to, jak pozyskiwał środki z 

zewnątrz. Wy to zrobiliście doskonale. Mnóstwo inwestycji zrobione w porównaniu np. z Gminą 

sąsiednią. Takiej współpracy Gminy z Powiatem jeszcze nigdy nie było. Dziękuje za tą 

współpracę.  

A Dyrektorom szkół z okazji nadchodzącego święta Dnia Edukacji Narodowej życzę samych 

radości, wytrwałości i sukcesów.  

Przewodniczący Rady Gminy- To prawda, w tej kadencji ta współpraca z Powiatem układała się 

bardzo porządnie. Co prawda na początku były jakieś małe nieporozumienia, ale było to tylko 

chwilowe. Jestem radnym już trzecią kadencję z rzędu, więc mam już skalę porównawczą i mogę 

potwierdzić, że ta współpraca był najbardziej przyjazna, najbardziej owocna. Dziękuje Panu 

Staroście za współpracę. Czy ktoś z Radnych chciałby zabrać jeszcze głos? 

Radny R. Ciślak- z uwagi na fakt, iż to ostatnia sesja chciałbym podziękować wszystkim Radnym, 

Wójtowi,  Dyrektorom szkół za działania mające na celu poprawę bezpieczeństwa, za zakup 

samochodu dla OSP. Dzięki środkom z MSWiA i dzięki sołtysom strażacy z OSP mogli zakupić 

sprzęt ratujący życie, sprzęt pierwszej pomocy. Dyrektorom chciałbym podziękować za spotkania, 

rozmowy. Mieszkańcom dziękuje, że mogliśmy rozwiązywać ich problemy. Radnym dziękuje za 

zdobyte doświadczenie. 

Radna I. Gull- dziękuje w imieniu mieszkańców Krzepocina za budowę drogi. 

Dyrektor SP w Gostyniu J. Kreja- Dziękuje bardzo Wójtowi, Sekretarz i Radzie Gminy za 

długoletnia współpracę, za wspieranie szkół jeśli chodzi o sprawy finansowe oraz za to, że szkoła 

w Gostyniu nadal istnieje. 

Dyrektor SP w Stuchowie T. Cieślikiewicz- Staroście serdecznie dziękuje za wsparcie, które 



otrzymałam oraz dziękuje Radnym za współpracę. 

Wójt Gminy- uzyskałem informację, ze wstępnie podsumowano wyniki wniosków na drogi. Jeśli 

faktycznie droga Starza i Kępica mają 14 punktów, to dojdzie do dofinansowania, więc to już 

możemy uznać za sukces, a jeśli do tego dołożymy to, że realizacja jeszcze jest możliwa  

w połączeniu z dofinansowaniem z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, gdzie można do 30 % 

dostać dofinansowania, więc przy połączeniu tych dwóch pul udałoby się zrobić te dwie drogi, 

czego bardzo sobie tego i Wam życzę. Pozytywny jest również odzew z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych, gdzie droga Krzemykowo była już wstępnie oceniana i okazuje się, 

ze nie jest zdyskwalifikowana już na wstępie tylko uzupełniliśmy błąd cyfrowy, który się wkradł  

i poszedł wniosek do dalszej oceny, więc mam nadzieję, że też ta droga będzie z 

dofinansowaniem. Z takich troszkę niemiłych spraw to jestem zbulwersowany informacją, jaką 

otrzymałem,  

a mianowicie o tym, że Wójt zabrał kostkę przeznaczoną przez Marszałka na budowę podjazdu do 

remizy straży pożarnej w Gostyniu. Owszem, trafiła do nas Uchwała Zarządu Województwa 

Zachodniopomorskiego przyznająca nam 160 m², ale to Gminie Świerzno tą kostkę przyznano,  

bo tylko samorząd mógł być beneficjentem. Formalnie nie mogło tej kostki otrzymać 

stowarzyszenie, czyli OSP, więc na prośbę Pana Marszałka to my złożyliśmy wniosek. Nie znaczy 

to, że chcemy cokolwiek zabierać. Podsumowując, mam nadzieję, że jeszcze z większością 

Radnych się spotkam. Tego Wam życzę , jak i również sobie. 

Przewodniczący Rady Gminy- Jestem drugą kadencję przewodniczącymi muszę stwierdzić,  

że pracą z obecnymi Radnymi układała się bardzo dobrze. Dziękuje wszystkim za zaangażowanie, 

za dyskusję, za współpracę, za spory, które prowadziły zawsze do dobrego. Bez względu na to,  

co o nas się mówi, ja uważam, że odnieśliśmy w ciągu tych 4 lat sukces. Wszystkim 

kandydującym życzę sukcesu wyborczego, a na pamiątkę chciałbym wszystkim wręczyć 

upominki. 

Przewodniczący Rady Gminy- czy są jeszcze jakieś wnioski, zapytania? Nie widzę. 

Ad. 5. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy zamknął posiedzenie XLI Sesji Rady Gminy, 

uznając porządek obrad za wyczerpany. Podziękował wszystkim Radnym za przybycie. 

 

Protokołowała:                                                                                      Przewodniczący Rady Gminy 

 

Guster Anna                                                                                                    Dariusz Mądrecki 

 

 



 

 

 
 


